
نه مسلمان از کافر ارث می برد و نه کافر از مسلمان.

از اسامة بن زید رضی الله عنهما روایت است که رسول الله صلی الله علیه وسلم فرمودند: «لا يرَثُِ المُْسْلمُِ
الكْاَفرَِ، ولاَ يرَثُِ الكْاَفرُِ المُْسْلمَِ»: «نه مسلمان از کافر ارث می برد و نه کافر از مسلمان».

[صحیح است] [متفق علیه]

رسول الله صلی الله علیه وسلم خبر می دهد توارثی بین کافر و مسلمان نیست چون اسلام قوی ترین رابطه است
و هرگاه این ارتباط مقدس از بین برود یا وجود نداشته باشد، همه ی ارتباطات را تحت تاثیر قرار داده و از بین می

برد؛ چنانکه بر پیوند خویشاوندی تاثیر داشته و توارثی را از بین می برد که مبنای آن دوستی و یاری کردن است.
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